
Raad 28-9-2022 
 
SLA 
 
GL is blij dat we het SLA gaan ondertekenen. Schone lucht is een primaire 
levensbehoefte en burgers mogen verwachten dat de overheid dat garandeert. 
Alhoewel uit onderzoek is gebleken dat het grootste probleem het verkeer in en rond 
de binnenstad is, vindt GL dat ook in de andere delen van de gemeente naar een 
aanpak van schone lucht moet worden gekeken. 
We zien het realiseren van een zero emissie Stadslogistiek dan ook als een eerste 
stap. Daarbij weten we natuurlijk dat ook het vergroenen van de stad en wijken een 
bijdrage levert aan het verbeteren van de luchtkwaliteit. En bijdraagt aan een betere 
gezondheid(sbeleving) van burgers. Van een place to buy naar een place to be en 
dat wordt een stuk leuker met schone lucht.  
We hopen dat het college, conform de voorwaarden die aan het ondertekenen SLA 
vasthangen, binnen 2 jaar met een concreet uitvoeringsprogramma komt. Daarin 
staan dan meetbare en afrekenbare doelstellingen. En daarin wordt aangegeven wat 
het realiseren van een schone stadslogistiek bijdraagt aan een betere gezondheid 
voor onze burgers in en rond het centrum. 
Het moge duidelijk zijn dat GL van harte instemt met dit voorstel! 
 


